

OSSK - MØTE 16.03.98

Tilstede: Trond - formann.

Stein - varereformann

Willy - GSR - flyfri

Lasse - Vara GSR - fredag

Per - GSR gjør det enkelt

Sonja - Hi/Oi-komitee

Tor - Hi/Oi-komitee

Odd Åge - sekretær

Roy - GSR-fredag

Tor leste 12 tradisjoner.

Per leste 4 konsept.

Rapporter og deling:

Formann rapport: Sårner innspill fra gruppene/medlemmene
Ønsker at saker legges i OSSK's hylle slik at sakene
kan planlegges. Vi trenger bedre struktur på møtene.

Formann er glad for at så mange stiller.

Nestleder: Har vært i kontakt med Regionsdelegat Monica
og oversettelseskomitee.

Gjør det enkelt: En god del på GS møter. Litt lite tjenestevillig
Vil sende penger til OSSK når litteraturen kommer

Flyfri: Ny rekord 15 stk. på møter. Dårlig struktur
på GS-møtene.

Fredag: Bra på møtene. God økonomi. Bra tjenestevillig!

Hi/Oi-komitee: Hatt et møte. Ønsker å få en mobiltelefon til
komiteen for å ha kontaktnummer i OSSK.
Skal bytte ut oppslag som henger rundt i byer

Aktivitetskomité (Bragdager):

Skal hete BRAGDAGA 98. Tor-formanni, Ove-kasserer, sekretær. Invitasjon blir snart sendt til gruppene.

POST: Brev fra OØØK. Det er på trappene med region.

SAKER FRA OØØK:

sak A. Det er OØØK-møte 28 mars. De skal ha en Workshop for/om W.S.C. Har vi noen som vi vil ha frem kan vi stille på dette møtet.

sak B. Vår regiondelegat reiser til W.S.C. 23 april. Hun spør om vi har noen innspill angående penger/pengeflyten i NA.

sak C. Konsensus. Skal vi ha dette eller skal vi ha avstemning. Tas opp på GS-møtene.

sak D. Trinn 5-6-7 - forslag nr. 3.

sak E. Tradisjon 3. Fjerne ordet rusmidler.

Det er forslag om å starte ei minnegruppe.

EVENTUELT: Per informerte om Sørlandstreffet.

Willy åpner neste gang og leser konsept 5.